
Or-VII.0002.1.2019 

 

P R O T O K Ó Ł Nr V/2019 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 22 lutego 2019 r. 
 

 

Godzina rozpoczęcia: 11.22  

Godzina zakończenia: 15.17 

  

Miejsce obrad: aula Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Barbara Aponowicz 

2. Jan Czarniecki 

3. Jacek Dąbrowski 

4. Grzegorz Wacław Gereluk 

5. Ireneusz Jabłoński 

6. Beata Marlena Jeżerys 

7. Andrzej Kościuczyk 

8. Wioletta Kowieska 

9. Grzegorz Popko 

10. Barbara Walesiuk 

11. Sylwia Barbara Wiśniewska 

Nieobecni: Jacek Karol Jaroszewicz, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński i Adam 

Kamieński (usprawiedliwiony) 

 

 

Ponadto w obradach udział wzięli:  

1.  Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

3. Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego  

4.    Maria Borodziuk – Skarbnik Gminy 

5.    Katarzyna Wincenciak-Pruszyńska – radca prawny 

6.    Małgorzata Kiryluk – kierownik M-GOPS w Choroszczy 

7.    Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli  

8.    Mieszkańcy miasta i gminy.  

 

 

 

 



Porządek obrad V Sesji: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Choroszcz na rok 2019. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu w 2019 roku. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Choroszcz. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kruszewie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

zniesienia podziału miasta Choroszcz na jednostki pomocnicze. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat oraz 

wysokości stawki procentowej bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania kategorii drogi publicznej ul. Rynek 11-go 

listopada w Choroszczy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Gminy Choroszcz do składu 

Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie skarg na Burmistrza Choroszczy. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji. 

15. Przedstawienie informacji o ustalonych opłatach planistycznych w roku 2018. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup żywności lub posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych. 

17. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Choroszczy  

w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w gminie Choroszcz za 2018 rok. 

18. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2018 rok. 

19. Przedstawienie sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Choroszczy za 2018 rok. 

20. Informacja Burmistrza Choroszczy z działalności międzysesyjnej. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad Sesji. 
 

 

 

1. Otwarcie obrad.  

 

Obrady V Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła Przewodnicząca Rady  

p. Beata Jeżerys. Stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 10 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Obecnych 10 radnych, nieobecni: Jacek Dąbrowski, Jacek Jaroszewicz, Adam Kamieński, 

Marian Kosakowski i Piotr Waczyński.  

 

 

 



2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

Głosowanie w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Grzegorz Wacław Gereluk, Ireneusz Jabłoński, 

Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, Grzegorz Popko, Barbara 

Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Dąbrowski, Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr 

Waczyński. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Choroszcz na rok 

2019. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Maria Borodziuk – Skarbnik Gminy: 

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 867 431,44 zł. 

Zwiększa się plan wydatków o kwotę 867 431,44 zł. 

Planowana nadwyżka budżetu w kwocie 1 516 147,31 zł pozostaje bez zmian. 

 

Zwiększenia planu dochodów następują m.in.w związku z: 

 wpływem z różnych opłat (z tytułu zajęcia pasa drogowego) – kwota 45 870 zł, 

 wpływem z tytułu kosztów egzekucyjnych – kwota 2 000 zł i odsetek od 

nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat – kwota 3 000 zł, 

 wpływem planowanych wpłat z Miasta Białegostoku z tytułu zwrotu kosztów pobytu 

dzieci w przedszkolu samorządowym w Choroszczy – kwota 12 604 zł, 

 wpływem z tytułu kosztów egzekucyjnych – kwota 1 100 zł oraz z tytułu kar 

pieniężnych od osób prawnych – kwota 1 410 zł; 

 wpływem z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego przysługującego 

osobom fizycznym w prawo własności – kwota 1 799 zł, 

 urealnieniem planu płatności ze środków UE – zwiększenie per saldo o kwotę 

799 048 zł (przebudowa i rewitalizacja Rynku 11 Listopada w Choroszczy; budowa 

drogi gminnej Choroszcz – Jeroniki – Łyski;  rewitalizacja Placu Brodowicza  

w Choroszczy; budowa placów zabaw; projekt „Dobry start” (rozbudowa 

przedszkola samorządowego w Choroszczy z dofinansowaniem ze środków Unii 

Europejskiej w ramach RPO WP) 

 otrzymaniem dotacji na zadanie zlecone: na I kwartał 2019 roku na ochronę odbiorcy 

wrażliwego energii elektrycznej (wypłatę zryczałtowanych dodatków 

energetycznych) – kwota 271,44 zł. 

Zwiększenie planu wydatków następuje z przeznaczeniem na: 

- drogi publiczne powiatowe – zwiększenie o kwotę 809 904 zł na pomoc finansową 

Powiatowi Białostockiemu na współfinansowanie (25% gmina,25% powiat i 50% budżet 

państwa z rezerwy subwencji) inwestycji polegającej na przebudowie mostu przez rzekę 

Horodniankę w miejscowości Sienkiewicze; 



- wpłatę na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla jednostki zlokalizowanej w Choroszczy – kwota 15 000 zł; 

- dotacje mieszkańcom gminy realizującym budowę przydomowych oczyszczalni ścieków 

– kwota 20 000 zł; 

- opracowanie studium wykonalności i wniosku o dofinansowanie z RPO WP projektu 

ścieżki edukacyjnej promującej ochronę bioróżnorodności – kwota 22 500 zł; 

- nagrodę w konkursie na projekt pomnika upamiętniającego Bohaterów II wojny 

światowej, zlokalizowanego przy placu Zygmunta Brodowicza w Choroszczy – kwota  

10 000 zł. 

Przenosi się plan wydatków, w tym: 

- z rozdziału 60016 Drogi publiczne gminne przenosi się kwotę 60 000 zł na zwiększenie 

planu wydatków na dofinansowanie przewozów pasażerskich (rozdział 60004) oraz 

przenosi się kwotę 140 000 zł na zwiększenie planu wydatków na zakup piasku  

i mieszanki piaskowo-solnej do zwalczania śliskości nawierzchni drogowej; 

- z rozdziału 75023 Urzędy gmin… przenosi się kwotę 8 583 zł na zwiększenie planu 

wydatków w rozdziale 75022 Rady gmin… na zwiększenie planu wydatków związanych 

z obsługą systemu do głosowania oraz nagrywania sesji; 

Aktualizuje się Plan dotacji udzielanych z budżetu gminy w 2019 r.: 

- dotacja na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków) – wprowadza się zadanie na 

kwotę 20 000 zł; 

- dofinansowanie budowy pn. "Rozbiórka i budowa mostu przez rz. Horodnianka  

w m. Sienkiewicze wraz z dojazdami w ciągu drogi powiatowej Nr 1535B. – wprowadza się 

na kwotę 809 904 zł. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Choroszcz na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Grzegorz Wacław Gereluk, Ireneusz Jabłoński, 

Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia 

Barbara Wiśniewska 

PRZECIW (1) 

Wioletta Kowieska 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Dąbrowski, Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr 

Waczyński. 

(uchwała Nr V/32/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu w 2019 roku. 

a) na dofinansowanie budowy chodnika w ulicy Piaskowej w Choroszczy. 

 



Projekt uchwały przedstawił Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy. 

Propozycja dotyczy zobowiązania się Gminy Choroszcz aby udzielić w 2019 roku pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu do kwoty nieprzekraczającej 100 000 zł na 

dofinansowanie budowy chodnika w ulicy Piaskowej w Choroszczy. Pomoc finansowa, 

udzielona w formie dotacji celowej, stanowiłaby 50% poniesionych przez Powiat wydatków - 

niezbędnych do wykonania zadania. 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu w 2019 roku na dofinansowanie budowy chodnika w ulicy Piaskowej  

w Choroszczy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Grzegorz Wacław Gereluk, Ireneusz Jabłoński, 

Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, Grzegorz Popko, Barbara 

Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Dąbrowski, Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr 

Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/33/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

b) na dofinansowanie zadanie pn. "Rozbiórka i budowa mostu przez rz. Horodnianka w m. 

Sienkiewicze wraz z dojazdami w ciągu drogi powiatowej Nr 1535B". 

 

Projekt uchwały przedstawił Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy. 

Propozycja dotyczy zobowiązania się Gminy Choroszcz aby udzielić w 2019 roku pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu do kwoty nieprzekraczającej 809 904 zł na 

dofinansowanie zadania pn. "Rozbiórka i budowa mostu przez rz. Horodnianka  

w m. Sienkiewicze wraz z dojazdami w ciągu drogi powiatowej Nr 1535B. Warunkiem 

przekazania tej pomocy, jest uzyskanie przez Powiat Białostocki dofinansowania zadania z 

rezerwy subwencji w 2019 roku. Pomoc finansowa, udzielona w formie dotacji celowej, 

stanowiłaby 50% poniesionych przez Powiat wydatków, pomniejszonych o kwotę uzyskaną z 

rezerwy subwencji - niezbędnych do wykonania zadania.  

W dyskusji udział wzięli: Wioletta Kowieska, Grzegorz Gereluk, Anna Aponowicz, Beata 

Jeżerys. 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu w 2019 roku na dofinansowanie zadanie pn. "Rozbiórka i budowa mostu 

przez rz. Horodnianka w m. Sienkiewicze wraz z dojazdami w ciągu drogi powiatowej  

Nr 1535B".  



Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Beata Marlena Jeżerys, Wioletta Kowieska, Grzegorz Popko 

PRZECIW (5) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Grzegorz Wacław Gereluk, Barbara Walesiuk, 

Sylwia Barbara Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Dąbrowski, Ireneusz Jabłoński, Andrzej Kościuczyk 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński 

 

 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy 

Choroszcz. 

 

Projekt uchwały przedstawił Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy. 

W Statucie Gminy Choroszcz stanowiącym załącznik do uchwały Nr VIII/86/03 Rady 

Miejskiej w Choroszczy z dnia 19 grudnia 2003 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Choroszcz proponuje wprowadzić zmianę w § 17 ust. 3: 

„3. Powiadomienie radnych o terminie i miejscu obrad oraz dostarczenie materiałów,  

o których mowa w ust. 2, odbywa się drogą elektroniczną najpóźniej na 7 dni przed terminem 

obrad.”. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Choroszcz. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński 

 

(uchwała Nr V/34/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 



6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Kruszewie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy. 

Proponuje podjąć zamiar likwidacji, z dniem 31 sierpnia 2019 r., Szkoły Podstawowej  

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie w związku z drastycznym spadkiem liczby 

uczniów w szkole i brakiem perspektyw na poprawienie tej sytuacji. W roku szkolnym 

2018/2019 w 5 łączonych oddziałach uczy się 15 dzieci, w tym 2 spoza obwodu. Dodać 

należy, że w bieżącym roku szkolnym, w związku z reformą systemu oświaty doszedł 

dodatkowo 1 oddział - klasa VIII. Nadmienić należy, że już w poprzednich latach szkolnych 

część rodziców zamieszkałych w obwodzie szkoły w Kruszewie dobrowolnie przeniosła 

swoje dzieci do Szkoły Podstawowej w Choroszczy. Utrzymywanie szkoły z tak małą liczbą 

dzieci mija się z celem zarówno ze względów pedagogicznych jak i finansowych. 

Uczniom likwidowanej Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie 

zapewni się kontynuowanie nauki i bezpłatny dowóz do Szkoły Podstawowej im. Henryka 

Sienkiewicza w Choroszczy. W ramach czynności niezbędnych do przeprowadzenia 

likwidacji, w szczególności zawiadomi się o zamiarze likwidacji szkoły rodziców uczniów tej 

szkoły i Podlaskiego Kuratora Oświaty oraz wystąpi do tegoż o wydanie w tej sprawie opinii. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wioletta Kowieska, Grzegorz Gereluk, Ireneusz Jabłoński, Beata 

Jeżerys, Anna Aponowicz, Jacek Dąbrowski, Sylwia Wiśniewska, Grzegorz Popko, Adam 

Radłowski (sołtys wsi Kruszewo). 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Barbara Walesiuk 

PRZECIW (2) 

Wioletta Kowieska, Grzegorz Popko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Jabłoński, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/35/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 

 

 

 



6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
 

Projekt uchwały przedstawił Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy.  

W związku z art. 15 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu 

zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania 

niektórych organów publicznych - grupa mieszkańców gminy, posiadających czynne prawo 

wyborcze do organu stanowiącego, może wystąpić do Rady Miejskiej w Choroszczy  

z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą. Czynności związane z przygotowaniem projektu 

uchwały, jego promocją, a także organizacją zbierania podpisów pod projektem uchwały, 

wykonuje komitet obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, który tworzy grupa co najmniej 

5 osób posiadających czynne prawo wyborcze do Rady Miejskiej w Choroszczy. Komitet 

zgłasza Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Choroszczy obywatelską inicjatywę 

uchwałodawczą składając wniosek zawierający: 

1) projekt uchwały spełniający wymogi formalne określone w § 29 ust. 2 Statutu Gminy 

Choroszcz, 

2) wykaz mieszkańców, w liczbie co najmniej 200 osób, posiadających czynne prawo 

wyborcze do organu stanowiącego, według wzoru określonego w załączniku nr 2 do uchwały. 

Projekt uchwały nie może dotyczyć spraw, dla których ustawy zastrzegają wyłączność 

inicjatywy uchwałodawczej dla Burmistrza Choroszczy. 

 

 

Głosowanie w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Grzegorz Popko, Piotr 

Waczyński. 

(uchwała Nr V/36/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zniesienia podziału miasta Choroszcz na jednostki 

pomocnicze-osiedla. 

 

Projekt uchwały przedstawił Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy. 

Konsultacje polegać będą na zasięgnięciu opinii wśród zainteresowanych mieszkańców 

poprzez odpowiedź na pytanie: "Czy jest Pan/Pani za zniesieniem podziału miasta Choroszcz 

na jednostki pomocnicze - osiedla". Formularze konsultacyjne - ankiety zostaną udostępnione 

w następujących miejscach: 

1) w Urzędzie Miejskim w Choroszczy przy ul. Dominikańskiej 2, w godzinach pracy 

placówki, w której wystawiona będzie również urna; 



2) w Szkole Podstawowej w Choroszczy przy ul. Powstania Styczniowego 1 i przy ul. 

Powstania Styczniowego 26a, w godzinach pracy obu placówek, w których wystawione będą 

również urny; 

3) w Miejsko-Gminnym Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy przy ul. Henryka 

Sienkiewicza 29 w Choroszczy, w godzinach pracy placówki, w której wystawiona będzie 

również urna; 

4) na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Choroszczy 

(http://bip.choroszcz.pl); 

5) oficjalnym serwisie internetowym Urzędu Miejskiego w Choroszczy ( www.choroszcz.pl ). 

Na posiedzeniu Komisji zaproponowano, aby konsultacje przeprowadzone były w terminie od 

15 kwietnia 2019 r. do 8 maja 2019 r. 

Proponuje również powołanie zespołu konsultacyjnego, w składzie: 

1. Mirosław Zalewski 

2. Ewa Łukaszewicz 

3. Grzegorz Wacław Gereluk. 

 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących zniesienia podziału miasta Choroszcz na jednostki pomocnicze-osiedla.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/37/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania 

bonifikat oraz wysokości stawki procentowej bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy. 

Proponuje ustalić wysokość bonifikaty na poziomie 98% ceny nieruchomości 

sprzedawanej jako lokal mieszkalny, stanowiącej własność Gminy Choroszcz, jeżeli 

będzie ona sprzedawana na rzecz dotychczasowego najemcy w trybie bezprzetargowym. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat oraz 

wartości stawki procentowej bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych. 

 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/38/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania kategorii drogi publicznej  

ul. Rynek 11-go listopada w Choroszczy. 

 

Projekt uchwały przedstawił Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy. 

Z dniem 1 stycznia 2020 r. zalicza się do kategorii dróg gminnych obecną drogę 

powiatową nr 2288B - ul. Rynek 11 Listopada w Choroszczy, położoną na działkach nr: 

1538, 436, 434/4, 440/2, 441/7, 441/9, 442/2, 443/4, 444/3, w obrębie geodezyjnym 

Choroszcz, gm. Choroszcz. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych na 

terenie gminy Choroszcz. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/39/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Gminy 

Choroszcz do składu Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej 

Narwi. 

 

Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys zaproponowała powołanie następujących osób jako 

przedstawicieli Gminy Choroszcz do składu Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia 

Gmin Górnej Narwi: 
1) Roberta Wardzińskiego – Burmistrza Choroszczy; 

2) Grzegorza Gabriana – Zastępcę Burmistrza Choroszczy; 

 3) Ireneusza Jabłońskiego - radnego Rady Miejskiej w Choroszczy. 

 



Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Gminy Choroszcz do 

składu Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński 

 

(uchwała Nr V/40/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami. 

 

Projekt uchwały przedstawił Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy. 

Program ma zastosowanie do wszystkich zwierząt bezdomnych, zwierząt domowych  

i gospodarskich w tym w szczególności psów i kotów, w tym kotów wolno żyjących oraz 

zwierząt gospodarskich przebywających w granicach gminy Choroszcz i wynika  

z zapisów ustawy o ochronie zwierząt. Celem programu jest: zapewnienie opieki 

bezdomnym zwierzętom z terenu gminy Choroszcz, zapewnienie opieki wolno żyjącym 

kotom, w tym ich dokarmianie, zapewnienie opieki weterynaryjnej zwierzętom 

bezdomnym poszkodowanym w wypadkach drogowych oraz wolno żyjącym kotom, 

poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, zmniejszenie populacji bezdomnych 

zwierząt na terenie gminy Choroszcz, zapewnienia miejsca w gospodarstwie rolnym dla 

zwierząt gospodarskich. Odławianie bezdomnych zwierząt oraz ich transport, 

zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsc i ich utrzymanie prowadzone będzie przez 

Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt Dworakowski Zygmunt i Grażyna Dworakowska 

w Radysach. Program realizowany będzie z budżetu gminy Choroszcz w kwocie  

ok. 62 200 zł. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wioletta Kowieska, Jacek Dąbrowski, mieszkańcy gminy. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Choroszcz  

w 2019 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Grzegorz Wacław Gereluk, Ireneusz Jabłoński, 

Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, Grzegorz Popko, 

Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Dąbrowski 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/41/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie skarg na Burmistrza Choroszczy. 
 

a) dotyczącą wyrównania i utwardzenia drogi dojazdowej do działek w obrębie 

ewidencyjnym Krupniki 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Aponowicz – Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Skarżący kwestionuje działalność Burmistrza Choroszczy w zakresie wyrównania  

i utwardzenia drogi dojazdowej do działek w obrębie ewidencyjnym Krupniki. W ramach 

bieżącego utrzymania dróg droga dojazdowa do działek została wyrównana w czerwcu 

2018 r. Po uzyskaniu stosownego zezwolenia zostały także usunięte drzewa. Natomiast  

z uwagi na dużą różnicę posadowienia płotów przy posesjach zlokalizowanych na 

działkach oraz w związku z dużą różnicą wysokościową terenu odnośnie utwardzenia 

drogi poinformowano skarżącego o konieczności wykonania stosownej dokumentacji 

projektowej oraz, że w tym zakresie sprawa zostanie rozważona pod kątem możliwości 

budżetowych Gminy Choroszcz. Ponadto należy podkreślić, że droga położona na 

wymienionych przez skarżącego działkach stanowi w rozumieniu prawa drogę 

wewnętrzną. Zarządzanie drogami wewnętrznymi należy do kompetencji Burmistrza co 

jednak nie oznacza prawnego obowiązku remontu, modernizacji takiej drogi w każdym 

czasie i na każde żądanie. Niezależnie od powyższego, w odpowiedzi na wniosek 

skarżącego wykonano naprawę drogi w ramach bieżącego utrzymania drogi.  

Z uwagi na powyższe skargę należy uznać za bezzasadną. 

 

Głosowanie w sprawie: 

 Rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Choroszczy dotyczącą wyrównania  

i utwardzenia drogi dojazdowej do działek w obrębie ewidencyjnym Krupniki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Grzegorz Popko, 

Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wioletta Kowieska 

 



NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/42/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 

b) dotyczącą zastrzeżeń do planowanych i wykonanych inwestycji w m. Porosły  

w zakresie kanalizacji sanitarnej, wodociągów i dróg 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Aponowicz – Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Skarżący kwestionuje sposób realizacji inwestycji w zakresie kanalizacji sanitarnej  

i wodociągów w Porosłach oraz zarzuca brak odpowiedzi na kierowaną do Urzędu 

Miejskiego w Choroszczy korespondencję. Sformułowane są także uwagi dotyczące 

stanu dróg w Porosłach. Zarzuty podnoszone przez skarżącego nie znajdują 

odzwierciedlenia w stanie faktycznym, gdyż wszystkie pisma otrzymane od niego  

w sprawie kanalizacji sanitarnej oraz wodociągu w miejscowości Porosły, Urząd Miejski 

w Choroszczy przesyłał do Zakładu Energetyki Cieplnej Wodociągów i Kanalizacji  

w Choroszczy do rozpatrzenia zgodnie z kompetencjami, gdyż gmina zadanie własne  

w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków realizuje poprzez działające w jej imieniu 

przedsiębiorstwo wodociągowo – kanalizacyjne. W aktach sprawy znajdują się pisma 

wystosowane przez ZECWiK do skarżacego, z których wynika, że odpowiedzi na 

wszystkie zgłaszane przez wnioskodawcę zarzuty, wątpliwości czy wnioski udzielano  

w sposób wyczerpujący i rzetelny. W temacie niezadawalającego stanu dróg nie była 

prowadzona korespondencja, gdyż wnioski o naprawę drogi np. poprzez utwardzenie czy 

wyrównanie nie są rozpatrywane w trybie kodeksu postępowania administracyjnego, 

ponieważ z uwagi na swój charakter są traktowane jako czynność materialno – 

techniczna. Ponadto należy dodać, że w stosunku do ulic w Porosłach podejmowanych 

jest wiele czynności, a drogi są naprawiane w miarę uzasadnionych potrzeb 

wynikających z aktualnie panujących warunków atmosferycznych, oraz w odpowiedzi na 

wnioski mieszkańców sygnalizujących konieczność dokonania napraw nawierzchni.  

Z uwagi na powyższe skargę należy uznać za bezzasadną. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Choroszczy dotyczącą zastrzeżeń do 

planowanych i wykonanych inwestycji w m. Porosły w zakresie kanalizacji sanitarnej, 

wodociągów i dróg.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Grzegorz Popko, 

Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wioletta Kowieska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 



(uchwała Nr V/43/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Aponowicz – Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Odnośnie petycji o wdrożenie Systemu Zarządzania i Monitorowania Energii wyjaśniła, 

że opracowanie dokumentów planistycznych w zakresie zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe powinno być podejmowane tylko wówczas gdy jest to 

niezbędne i uzasadnione na gruncie zasady pomocniczości. Mając na uwadze powyższe, 

w konsekwencji uznaje się, że gmina sporządza plan zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe tylko wówczas gdy uzna, że „potrzeby jej społeczności 

dotyczące paliw gazowych, energii elektrycznej i ciepła nie będą mogły być zaspokojone 

w ramach planów przedsiębiorstw energetycznych”. W przypadku Gminy Choroszcz na 

chwilę obecną takie obawy nie zachodzą. Ponadto w celu poprawy m.in. efektywności 

energetycznej Gmina Choroszcz ma opracowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej, 

przygotowany w ramach Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego. 

Z uwagi na powyższe petycję o wdrożenie Systemu Zarządzania i Monitorowania Energii 

należy uznać za bezzasadną. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji o wdrożenie Systemu Zarządzania  

i Monitorowania Energii. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk 

PRZECIW (1) 

Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

(uchwała Nr V/44/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

15. Przedstawienie informacji o ustalonych opłatach planistycznych w roku 2018. 

 
Rada Miejska w Choroszczy przyjęła informację Burmistrza o wysokości jednorazowej 

opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego zmianą miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego tzw. „renty planistycznej'', o której mowa w art. 36 ust. 4 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. W 2018 r. zakończono 

ostatecznymi decyzjami 16 postępowań (w tym 4 postępowania umorzono); ogólna wartość 

ustalonych opłat 118 711,50 zł.  

(informacja w załączeniu) 

 



16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup żywności lub 

posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Kiryluk – Kierownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy. 
Podwyższa się do 150% kryterium dochodowe, o którym mowa w art. 8 ust. 1 ustawy o pomocy 

społecznej w celu przyznawania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych w Uchwale Rady Ministrów z dnia  

5 października 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek  

w szkole i w domu" na lata 2019 – 2023. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup żywności lub posiłku oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, Ireneusz Jabłoński, Beata 

Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, Grzegorz Popko, Barbara 

Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (5) 

Anna Barbara Aponowicz, Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian 

Kosakowski, Piotr Waczyński 

 

(uchwała Nr V/45/2019 stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

17. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego  

w Choroszczy w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Choroszcz za 2018 

rok. 

 
Rada Miejska w Choroszczy przyjęła sprawozdanie kierownika Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy – Małgorzaty Kiryluk z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Choroszczy  

w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Choroszcz za 2018 rok.  

(sprawozdanie w załączeniu) 

 

Głosowanie w sprawie: 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Choroszczy 

w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Choroszcz za 2018 rok. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

 

18. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny  

i systemu pieczy zastępczej za 2018 rok. 

 
Rada Miejska w Choroszczy przyjęła sprawozdanie kierownika Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy – Małgorzaty Kiryluk z realizacji zadań  

z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2018 rok.  

(sprawozdanie w załączeniu) 

 

Głosowanie w sprawie: 

Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej za 2018 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

 

19. Przedstawienie sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Choroszczy za 2018 rok. 

 
Rada Miejska w Choroszczy przyjęła sprawozdanie kierownika Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy – Małgorzaty Kiryluk z działalności Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy za 2018 rok.  

(sprawozdanie w załączeniu) 

 

Głosowanie w sprawie: 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Choroszczy za 2018 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Barbara Aponowicz, Jan Czarniecki, Jacek Dąbrowski, Grzegorz Wacław Gereluk, 

Ireneusz Jabłoński, Beata Marlena Jeżerys, Andrzej Kościuczyk, Wioletta Kowieska, 

Grzegorz Popko, Barbara Walesiuk, Sylwia Barbara Wiśniewska 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Karol Jaroszewicz, Adam Kamieński, Marian Kosakowski, Piotr Waczyński. 

 

 

20. Informacja Burmistrza Choroszczy z działalności międzysesyjnej. 

 

  (w załączeniu) 

 

21. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej. 

(w załączeniu) 

 

22. Wolne wnioski. 

 

Radna Wioletta Kowieska zgłosiła następujące wnioski (na piśmie) 

1) w ramach ustawy o dostępie do informacji publicznej zwróciła się z pytaniami 

dotyczącymi likwidacji biblioteki publicznej w Klepaczach: dlaczego Burmistrz 

zamierza doprowadzić do tej likwidacji i co jeszcze zamierz zlikwidować we wsi 

Klepacze; 

2) aby posiedzenia komisji i sesji odbywały się w godzinach popołudniowych ze 

względu na obowiązki, które wynikają z obowiązków pracowniczych. 

 

Radna Sylwia Wiśniewska zwróciła się z wnioskiem o wsparcie aktywności kulturalnej 

mieszkańców wsi Klepacze poprzez działania M-G CKiS w Choroszczy. 

 

Jacek Mikulski sołtys wsi Oliszki zgłosił wniosek o wybudowanie ciągu pieszo-

rowerowego Sz. Kruszewska-Oliszki. 

 

Radny Grzegorz Gereluk zgłosił następujące sprawy: 

1) postawić na ul. Mickiewicza (od strony wjazdu z Białegostoku) znak informujący  

o tzw. ślepej uliczce Słowackiego, 

2) oznakować ul. Słowackiego, 

3) zakończyć naprawę nawierzchni ul. Słowackiego, 

4) naprawić część chodnika w ul. Słowackiego (wymóc to od wykonawcy). 

 

 

Radny Andrzej Kościuczyk poprosił o poprawę przejezdności drogi Kruszewo – 

Konowały. 

 

 

 

 

 

 

 



23. Zakończenie obrad Sesji.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji, Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła zakończenie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Choroszczy 

Beata Marlena Jeżerys  

 

Przygotowała: Ewa Łukaszewicz 

 


